
Zápisnica č. 6/2012/BY 

 

z rokovania občianskeho výboru s občanmi volebného obvodu č. 6 Žilina – Bytčica 

 

Dátum: 20.6.2012 

 

Miesto konania:  Bytčica, Kultúrny dom 

 

Prítomní poslanci:  Ing. Jozef Štrba 

Ing. Pavol Marček 

   11 občanov 

    

Program:  1, otvorenie 

  2, informácie poslancov o riešení podnetov 

  3, poţiadavky občanov 

  4, záver 

     

Ad 1 

Stretnutie otvoril o občanov privítal poslanec Marček. 

 

Ad 2 

Poslanci poskytli prítomným občanom informácie o stave plnenia ich podnetov z predošlých 

stretnutí, oboznámili zúčastnených o výstupoch týkajúcich sa Bytčice z rokovania MZ, ktoré 

sa konalo dňa 18.6.2012 a taktieţ informovali o ďalších krokoch spojených s výstavbou 

chodníka pozdĺţ komunikácie R I / 64. 

  

Ad 3 

- Nespokojnosť občanov voči SSE, napriek vyhláseniu v miestnom rozhlase nedodrţujú 

stanovené termíny, uvádzajú sa zastarané názvy ulíc, zjednotiť pomenovanie ulíc na 

MsÚ so zoznamom SSE.  

RIEŠENIE: Vyvolať stretnutie zástupcov SSE s poslancami za VO č. 6 a zástupcami 

Mesta  

- P. Ţidek upozornil na rozpadajúci sa most na ul. Orgovánová pre ceste R I / 64. 

RIEŠENIE: Upovedomiť SSC a Povodie Váhu 

- Vyuţitie Kultúrneho domu po 30.6.2012, kedy končí nájomná zmluva dočasnému 

uţívateľovi. Občania majú záujem, aby Mesto prevádzkovalo KD tak, ako je v to 

Trnovom, tzn. prostredníctvom správcu a ostatné inštitúcie by mali zmluvu priamo 

s Mestom (Matica slovenská, Jednota dôchodcov a pod.) Zúčastnení súhlasili, aby 

súčasné vybudovanie KD ostalo zachované, ţiadali len o odstránenie zrkadlovej steny 

a zabednenie okien 

- Do budúceho stretnutia s občanmi podať informáciu, aký je stav prípravy stavby ul. Za 

Kostolom 

- Sťaţnosť na vyuţívanie futbalového ihriska – zákaz vyuţívať ihrisko deťom. 

RIEŠENIE: Stretnutie poslancov so zástupcami TJ Tatran Bytčica a následné 

prerokovanie situácie 

 

Ad 4 

Poslanec Marček ukončil rokovanie a poďakoval prítomným za účasť 

 

Zapísal: Ing. Pavol Marček 


